
Problemi v
Savskem naselju

Zakaj imamo pri dovozu v Savsko naselje prometneznakeza
tovomjake do 4 tona, posebno po utid Luize Pesjakove pa
drvtjo tudi avtobusi. k' delajo ropot in smradijo okolico. Ta
ulica ima tudi razne obrtt. samopostrežbo in je zato tam veliko
pBšcev Kdo jo odgovoren. da se ne spoštuje prometnih zna-
kov, zakaj so sploh postavljeni na vseh koncih Savskega nase-
Ija? Menlm, ds bl vsaj krajevna sfcupnosl naredite kako akcijo,
ker fo detajo vedno isti voznikl.

Umestno bl bilo napisati par vrstic za vzgojitelja otrok, naj se
ne vozijo s koles) po zalenicah, detajo škodo na drevju, Šolo
obvezni pa hodijo kar po zelenicah, In jim ni mar za tako malo
zelenic v naši okolici. Problem pa je tudi za lastniki psov, vse se
sprehafa po zatonicah, vaevečje pasjoga blata, p$l najvačkrat
niso na vrvicah.

(Naslov avtorja v uradntštvu)


